
 

ACTA 

 

OBJECTIU 

ASSAMBLEA ORDINARIA CURS 18 - 19 

 

ASSISTENTS JUNTA AMPAKostka 

Natalia Ríos 
Víctor Rosell 
Laura Pérez 
Amador Fernández 
Tomás Couso 
Lluïsa Novell 
Anna Maria Canudas 
Anna Díez 
Josefina Pérez 
Silvia Casas 

Presidenta 
Vicepresident 
Tresoreria 
Vocal 
Vocal 
Vocal 
Vocal 
Vocal 
Vocal 
Vocal 

 

ASSISTENS FAMíLES 

57 associats 

 

FETS: 

L’Assemblea s’inicia amb la presentació de l’odre del dia per part de la presidenta i amb 

l’aprovació de l’acta de l’any anterior. S’aprova per unanimitat per part dels assistents. 

A continuació, la tresorera presenta l’estat de compte. Les dades més rellevants són les 

següents: 

- El compte de resultats presenta un superàvit de 6.824,02€ fruit d’una reducció de les 

despeses i un increment dels ingressos. 

- Es descriuen les principals fonts d’ingressos i de despeses de l’associació. 

- Evolució del compte de resultats de la festa de final de curs, que per primer cop 

equilibra les despeses amb els ingressos. 

- S’exposen els diners recaptats amb fins solidaris en els diferents actes gestionats per 

l’associació. 

Es presenta el pressupost per el curs 18-19 que es aprovat per la majoria dels assistents 

mitjançant el procés de mà alçada. 

Es comunica que cal renovar els censors de comptes. Es presenten dos voluntaris: Maria 

Carmen Ramírez Jurado i Eva Caralt Díez. 

DADES GENERALS 

DATA: 9 D’OCTUBRE DE 2018 

HORA: 19:00 

LLOC: AUDITORI MAGIS 



Reprèn la paraula la presidenta que explica les activitats de caire esportiu realitzades en 

col·laboració amb l’escola per l’associació com són el MOU-TE i les Olimpíades. Es projecte un 

vídeo resum del Mou-te. 

Es detallen les diferents accions de caràcter solidari que s’han realitzat: loteria, cinema solidari, 

carnestoltes, Mou-te i la col·laboració amb La Marató de TV3. 

S’exposen les xerrades informatives gestionades de forma conjunta amb l’escola i els dos 

tallers que ha organitzat l’associació, com són el taller de sushi, i el taller de Boc&Roll. Es 

projecte un vídeo resum del taller de Boc&Roll. 

A continuació es descriuen els diferents actes festius realitzats al llarg del curs com són la 

Cavalcada de les carteres reials i el Carnestoltes. 

Es descriuen les novetats que s’han realitzat al llarg del curs 17-18, com són la venda de 

participacions de loteria, el mercat de segona mà per l’intercanvi de llibres i de roba i l’acte de 

benvinguda a les noves famílies de MOPI3. 

Finalment es fa un breu anàlisis de la festa de final de curs, on es recalca de nou l’èxit de 

participació de la mateixa i el fet que s’hagi arribat a un equilibri entre despeses e ingressos, 

fet que suposa que la festa no té cap cost pels associats. S’agraeix la participació dels 

voluntaris. Es projecte un vídeo resum de la festa. 

A continuació s’anuncia la baixa de set membres de la Junta que cal renovar: 

Natàlia Ríos (Presidenta) 
Laura Pérez (Tresoreria) 
Carme González (Secretaria) 
Amador Fernández (Vocal) 
Lluïsa Novell (Vocal) 
Silvia Casas (Vocal) 
Marta Vilamajó (Vocal) 
 

Es presenten sis nous candidats: 

Sergi Pérez 
Shaban Sidratu Jah 
Josep Calpe 
Violeta Fernández 
Irina Grande 
Xavier Sastre 
 
Amb aquestes incorporacions la junta directiva resta conformada temporalment per 12 

membres. Donat que segons els estatuts els membres de la junta tenen que ser 9, 11 o 13 

socis, es decideix que s’aprovin aquestes incorporacions amb la condició de que, sinó apareix 

un nou membre a la reunió de delegats, Irina Grande causaria baixa immediata al ser l’última 

persona a presentar-se voluntària. 

Tot seguit es planteja per part de la junta la necessitat d’invertir de forma immediata el 

superàvit de 6.824,02€ del exercici 17-18 per evitar continuar incrementant els fons propis de 

l’associació i no demorar en el temps la seva aplicació. La junta presenta com a proposta 

invertir el superàvit en la renovació del laboratori de l’escola intermèdia, tal i com s’havia 



avançat en l’anàlisi del compte de resultats. En aquest moment tres associades exposen que la 

classe de 6èA és molt petita i amb el que consideren mobiliari antic i inadequat pels seus fills, 

pel que demana que l’assemblea aprovi invertir en nou mobiliari per aquesta classe en 

concret. Des de la Junta s’explica que el mobiliari és el mateix que hi havia fins ara, el mateix 

que hi ha a la resta de classes (a excepció de la NEI i el MOPI) i que, a més, l’escola ja té 

programada i pressupostada la renovació de tot el mobiliari en els pròxims anys.  

Altres associats demanen la inversió dels diners perquè l’escola doni resposta als alumnes amb 

dificultats d’aprenentatge diferents als NEE. També es proposa invertir en aire condicionat a 

les classes, que es descarta automàticament pels presents. 

Després d’un intens debat es decideix posar a votació tres propostes diferents per invertir els 

diners del superàvit: 

- Cadires per a 6èA + laboratori Escola Intermèdia 

- Íntegrament al laboratori de l’Escola Intermèdia 

- Íntegrament a alumnes amb dificultats d’aprenentatge. 

Es vota a ma alçada amb el següent resultat: 

Mobiliari de 6èA + laboratori escola intermèdia 23 vots 

Íntegrament al laboratori de l’escola intermèdia 17 vots 

Íntegrament alumnes amb dificultats d’aprenentatge 10 vots 

 

Precs i preguntes 

- Reformar els lavabos del pati central: La presidenta respon que està dins de les 

reformes contemplades per part de l’escola però que, de moment, la reforma dels 

lavabos i vestuaris del mini-estadi que era més urgent està aturada per l’administració. 

- Cal fer pressió a l’escola perquè doni millor resposta als alumnes amb dificultats 

d’aprenentatge. Algunes famílies consideren que l’escola no dona un tracte adequat a 

aquells nens que els hi costa però no tenen un diagnòstic clar. 

- Es demana que la junta entri a valorar temes pedagògics de l’escola. 

- S’exposa la necessitat de crear comissions de treball i es decideix demanar voluntaris a 

l’assemblea. Apareixen diferents voluntaris per les comissions de treball que s’aniran 

tancant els propers dies. 

Es conclou l’assemblea acomiadant als membres de la junta que causen baixa agraint per part 

dels assistents i dels companys de junta l’immens esforç dedicat en el correcte funcionament 

de l’AMPA KOSTKA. 

      

 
Natàlia Ríos      Víctor Rosell 
Presidenta      Vicepresident 

 



 


